
 

 

Občina Hoče-Slivnica         
Pohorska cesta 15 
2311 Hoče  
 
Številka: 03201-7/2023-002 
Datum:  17. 5. 2023     
                                                      
 
 

Z A P I S N I K  
4. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, ki je  bila v sredo,  

17. 5. 2023, ob 17. uri v veliki sejni sobi Občine Hoče-Slivnica. 
 

 
TOČKA 1 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Seja se prične ob 17.02, Prisotnih je 18 občinskih svetnic in svetnikov, zaradi česar je sklepčnost 

zagotovljena.  

 

Prisotni: 

- člani OS: Blažič Uroš, Breznik Anton, Golob Vojko , Haložan Rok, Hvauc  Srečko, Kalšan 

Kildenfoss Simona, Kavaš Andreja – 17.05, Klajderič Jožica, Krivec Žan, Lobnik Rado, Merkuš Jožef, 

Motaln Marija, Pišek Vida, Pučko Anica, Pust Boris, Smogavec Marko, Trinko Zdenka, Vrhovšek 

Darko, Vrhovšek Konrad. 

 

Poročevalci:  
Barbara Vodan Jecl, predstavnica JMSS, Franc Gosak, ravnatelj OŠ Franca Lešnika – Vuka, Alojz 

Velički, ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče, Zorica Zajc Kvas, vodja Skupne občinske uprave Maribor, 

Aleš Andlovič, odgovorni urednik občinskega glasila Utrinki. 
 
 
- Ostali prisotni: Dr. Marko Soršak - župan, Metka Meglič - direktorica OU, Janja Zorman, Irma 

Bračko, Stanko Rafolt, Katja Arnšek Kvar, Ksenija Petrič, Anja Majcenič - strokovne službe občine. 

 

Zapisnik piše: Metka Oberlajt 

 
 

TOČKA 2 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 3. REDNE SEJE OS 

 

Dr. Marko Soršak, je dal v razpravo zapisnik, ker na zapisnik ni bilo pripomb je dal dr. Marko Soršak, 

župan na glasovanje naslednji sklep: 



 

 

SKLEP ŠT. 4/1  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  16  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 4/1 JE SPREJET. 
 
 

 

TOČKA 3 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 4., 5., 6. in 7. KOREPONDENČNE SEJE OS 

 
Dr. Marko Soršak., župan je dal v razpravo predloge zapisnikov. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je dal dr. Marko Soršak, župan na glasovanje predlog sklepov: 

SKLEP ŠT. 4/2-1  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 4. korespondenčne seje Občin-
skega sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 4/2-1 JE SPREJET. 
 
 

SKLEP ŠT. 4/2-2  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 5. korespondenčne seje Občin-
skega sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 4/2-2 JE SPREJET. 
 
 

SKLEP ŠT. 4/2-3  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 6. korespondenčne seje Občin-
skega sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  



 

 

 
SKLEP ŠT. 4/2-3 JE SPREJET. 
 
 

SKLEP ŠT. 4/2-4  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 7. korespondenčne seje Občin-
skega sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 4/2-4 JE SPREJET. 
 
 
17.05 – seji se pridruži Andreja Kavaš. 
 
 

TOČKA 4 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 
Dr. Marko Soršak, župan da v razpravo predlog dnevnega reda.  

Srečko Hvauc predlaga dopolnitev dnevnega reda z dodatno točko – Znižanje NUSZ na vrednost, 

ki je bila pred zadnjim povišanjem in zahteva poimensko glasovanje za ali proti. 

Dr. Marko Soršak prosi svetnice in svetnike za poimensko glasovanje za ali proti glede razširitve 

dnevnega reda. Glasovali so  

ZA: 7 - Golob Vojko, Haložan Rok, Hvauc Srečko, Klajderič Jožica, Lobnik Rado, Motaln Marija, Pišek 
Vida. 
PROTI: 12 - Blažič Uroš, Breznik Anton, Kalšan Kildenfoss Simona, Kavaš Andreja, Krivec Žan,  
Merkuš Jožef, Pučko Anica, Pust Boris, Smogavec Marko, Trinko Zdenka, Vrhovšek Darko, Vrhovšek 
Konrad. 
 

Po razpravi je dal  dr. Marko Soršak na glasovanje predlog sklepa: 

SKLEP ŠT. 4/3  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje OS. 

3. Pregled in potrditev zapisnika 4., 5., 6. in 7. korespondenčne seje OS. 

4. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

5. Obravnava in potrditev Zaključnega računa Občine Hoče – Slivnica za leto 2022. 

6. Redna delovna uspešnost in ocena direktorice JMSS Maribor za leto 2022. 

7. Obravnava in sprejem Letnega poročila 2022 OŠ Franca Lešnika-Vuka Slivnica 

pri Mariboru. 

8. Obravnava in sprejem Letnega poročila 2022 OŠ Dušana Flisa Hoče. 



 

 

9. Obravnava in potrditev Soglasja k izplačilu redne delovne uspešnosti za direk-

torje Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca Maribor. 

10. Obravnava in potrditev Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Javni lekarniški za-

vod Mariborske lekarne Maribor – prva obravnava. 

11. Obravnava in potrditev spremembe in dopolnitve Statuta Občine Hoče-Slivnica – 

po skrajšanem postopku. 

12. Obravnava in potrditev Sklepa da na območju zemljišč parc. št. 1212/1, 1220, 

1221, 1223/1, 1223/2, 1253, 1254, 1486, vse k.o. Spodnje Hoče ni potrebno 

upoštevati koridor  okvirno načrtovanega območja javnega dobra - ONOJD – 

skrajšan postopek. 

13. Obravnava in potrditev Programske zasnove občinskega glasila Utrinki Občine 

Hoče-Slivnica. 

14. Pregled investicij v teku – maj 2023. 

15. Vprašanja in pobude. 

Glasovanje 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 19  

ZA:  15  PROTI:  1  
 
SKLEP ŠT. 4/3 JE SPREJET. 
 
 
 

 

TOČKA 5 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ZAKLJUČNEGA RAČUNA OBČINE HOČE – SLIVNICA ZA LETO 2022 

 
Uvodno obrazložitev je podala Janja Zorman, višja svetovalka. 
 
Stališče odbora je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 
Stališče odbora je podal Anton Breznik, predsednik Odbora za finance. 

Stališče odbora je podal Žan Krivec, predsednik odbora za gospodarske dejavnosti in turizem. 
Stališče odbora je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 

Stališče komisije je podal Srečko Hvauc, predsednik Statutarno - pravne komisije. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po obrazložitvi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 4/4  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Zaključni račun proračuna Občine Hoče-
Slivnica za leto 2022 - po skrajšanem postopku.  

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  19  

ZA:  19  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 4/4  JE SPREJET. 



 

 

 

TOČKA 6 
REDNA DELOVNA USPEŠNOST IN OCENA DIREKTORICE JMSS MARIBOR ZA LETO 2022 

 
Uvodno obrazložitev je podala Barbara Vodan Jecl, predstavnica JMSS. 
 
Stališče odbora je podal Anton Breznik, predsednik Odbora za finance. 

Stališče odbora je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po obrazložitvi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 4/5  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi, da se Direktorici Javnega medobčinskega 
stanovanjskega sklada Maribor Ireni Španinger se za leto 2022 določi redna delovna 
uspešnost v višini 80 % in ocena odlično ter izplača del plače za redno delovno 
uspešnost v višini 5% letnih sredstev za njeno osnovno plačo, kar znaša 1.825,88 € 
bruto. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  19  

ZA:  19  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 4/5 JE SPREJET. 
 
17.18 – Barbara Vodan Jecl zapusti sejo. 
 
 
 

TOČKA 7 
 OBRAVNAVA IN SPREJEM LETNEGA POROČILA 2022 OŠ FRANCA LEŠNIKA-VUKA  

SLIVNICA PRI MARIBORU. 

 
Uvodno obrazložitev je podal Franc Gosak, ravnatelj OŠ Franca Lešnika – Vuka. Hkrati se zahvali 

za zaupanje, ki so ga izkazali ob izdaji pozitivnega mnenja ob vnovični kandidaturi za ravnatelja. 

 
Stališče odbora je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po obrazložitvi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 4/6  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Letno poročilo 2022 OŠ Franca Lešnika-
Vuka Slivnica pri Mariboru. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  19  

ZA:  19  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 4/6 JE SPREJET. 



 

 

TOČKA 8 
             OBRAVNAVA IN SPREJEM LETNEGA POROČILA 2022 OŠ DUŠANA FLISA HOČE. 

 

Uvodno obrazložitev je podal Alojz Velički, ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče. 
 
Stališče odbora je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po obrazložitvi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 4/7  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Letno poročilo 2022 OŠ Dušana Flisa 
Hoče. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  19  

ZA:  19  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 4/7 JE SPREJET. 
 
17.30 – sejo zapustita Velički in Gosak. 

 
 

TOČKA 9 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SOGLASJA K IZPLAČILU REDNE DELOVNE USPEŠNOSTI ZA DIREK-

TORJE ZDRAVSTVENEGA DOMA DR. ADOLFA DROLCA MARIBOR. 

 

Uvodno obrazložitev je podala Katja Arnšek Kvar, strokovna sodelavka. 
 
Stališče odbora je podal Anton Breznik, predsednik Odbora za finance. 

Stališče odbora je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po obrazložitvi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 4/8  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica izda Soglasje k izplačilu redne delovne uspešnosti 
za direktorje Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca Maribor. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  19  

ZA:  19  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 4/8 JE SPREJET. 
 
 
 

TOČKA 10 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA JAVNI LEKARNIŠKI ZA-

VOD MARIBORSKE LEKARNE MARIBOR – PRVA OBRAVNAVA. 



 

 

Uvodno obrazložitev je podala Zorica Zajc Kvas, vodja Skupne občinske uprave Maribor. 

 

Stališče komisije je podal Srečko Hvauc, predsednik Statutarno - pravne komisije. 

Stališče odbora je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po obrazložitvi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 4/9  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o ustanovitvi javnega zavoda 
Javni lekarniški zavod Mariborske lekarne Maribor v prvi obravnavi. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  19  

ZA:    19   PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 4/9 JE SPREJET. 
 
17.45 – sejo zapusti Zorica Zajc Kvas. 

 
 

TOČKA 11 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SPREMEMBE IN DOPOLNITVE STATUTA OBČINE HOČE-SLIVNICA – 

PO SKRAJŠANEM POSTOPKU. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, direktorica OU. 

 

Stališče komisije je podal Srečko Hvauc, predsednik Statutarno - pravne komisije. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po obrazložitvi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 4/10  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Spremembo in dopolnitev Statuta Občin-
skega sveta Občine Hoče-Slivnica – po skrajšanem postopku. 

  

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  19  

ZA:  19  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 4/10 JE SPREJET. 

 
 

 
TOČKA 12 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA DA NA OBMOČJU ZEMLJIŠČ, PARC. ŠT. 1212/1, 1220, 1221, 

1222, 1223/1, 1223/2, 1486, 1261 IN 1262, VSE K.O. SPODNJE HOČE NI POTREBNO UPOŠTE-

VATI KORIDOR OKVIRNO NAČRTOVANEGA OBMOČJA JAVNEGA DOBRA - ONOJD – SKRAJŠANI 

POSTOPEK. 



 

 

Uvodno obrazložitev je podala Maja Krajnc, višja svetovalka. 

 
Stališče odbora je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je da po obrazložitvi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 4/11  
Občinski svet potrdi sklep, da na območju zemljišč, parc. št. 1212/1, 1220, 1221, 
1222, 1223/1, 1223/2, 1486, 1261 in 1262, vse k.o. Spodnje Hoče ni potrebno upoš-
tevati koridor okvirno načrtovanega območja javnega dobra – ONOJD po skrajšanem 
postopku.  

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  19  

ZA:  19  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 4/11  JE SPREJET. 
 
 

 
TOČKA 13 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PROGRAMSKE ZASNOVE OBČINSKEGA GLASILA UTRINKI OBČINE 
HOČE-SLIVNICA. 

 
Uvodno obrazložitev je podal Aleš Andlovič - odgovorni urednik občinskega glasila Utrinki. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po obrazložitvi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 4/12  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Programsko zasnovo občinskega glasila 
Utrinki Občine Hoče-Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  19  

ZA:  19  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 4/12  JE SPREJET. 
 
17.42 – Aleš Andlovič zapusti sejo. 
 
 

TOČKA 14 
PREGLED INVESTICIJ V TEKU 

 
Pregled investicij v teku poda Metka Meglič, direktorica OU ter dopolni dr. Marko Soršak, župan. 
 

 
 



 

 

 TOČKA 15 
VPRAŠANJA IN POBUDE 

 
Rado Lobnik  
Dobil je pismo od Jazbec Marice s Polanske ceste. Zanima ga, kaj se je rešilo? 

Kako daleč je z urejanjem ceste in makadamskih poti (ob avtocesti v Hotinji vasi)? 

Nadzorni odbor – zraven se naj napiše ime predlagatelja. 

Na stavbi AMD Orehova vas sta na strehi zlomljeni dve plošči. Prosi, da se to uredi. 

 

Dr. Marko Soršak, pove da bo pisno dobil odgovore. 

  

Vojko Golob – Na pobudo, ki jo je dal na prejšnji seji OS, in sicer glede Magne v Hočah, še ni 
dobil odgovora. 
 
Dr. Marko Soršak  pove, da so bili odgovori naloženi na spletni strani. 
 
 
Srečko Hvauc 
1. ni zadovoljen z odgovorom na vprašanja s prejšnje seje, glede delovanja Komisije za man-
datna vprašanja, volitve in imenovanja in predlaganje članov v komisije in odbore. 
Predlaga, da občinski svet opravi razpravo o zadevi. 
Zahteval je poimensko glasovanje. 
 
Župan je dal na glasovanje: 
 
Kdo je za to, da se izvede poimensko glasovanje glede zadovoljstva z odgovori? 
ZA: 3 
PROTI: 9 
 
Kdo je za to, da se o odgovorih s prejšnje seje razpravlja na naslednji seji OS? 
ZA: 4 
PROTI: 13 
 
2. zakaj se točka glede povišanja nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča ni obravnavala na 
odborih in komisijah?  
Z odgovorom ni zadovoljen in v skladu s 16. členom poslovnika zahteva, da se opravi dodatna 
razprava na seji OS. 
 
Župan je dal na glasovanje: 
Kdo je za to, da se na naslednjo sejo uvrsti točka – dodatno pojasnilo glede odgovorov, ki jih je 
dobil na drugi redni seji? 
ZA: 5 
PROTI: 12 
 
3. Dal je pobudo, da se na naslednji seji obravnava predlog za znižanje nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča in da se do takrat pripravijo posamezna pojasnila in podatki. Predlaga splo-
šno obravnavo. 



 

 

 
4. Na prejšnji seji je postavil vprašanje kako je z dovozom pri vrtcu v Slivnici na križišču Maribor-
ske ceste. Prosi za pisni odgovor. 
 
5. V dodatnem pojasnilu na vprašanje, zakaj se je povišanje NUSZ obravnavalo na izredni seji OS, 
je bilo navedeno, da morajo biti spremembe in dopolnitve odloka o NUSZ objavljene do konca 
leta. 
Zanima ga, v katerem zakonu in členu je to določeno? 
 
6. Povedal je, da je Merkuš kot predsednik KVMI izrazil negativno stališče, da Statutarno pravna 
komisija postavlja vprašanja KVMIju in zahteva pisne odgovore. 
Zakaj mu KVMI ni odgovorila na vprašanja? Ali ima predsednik komisije takšna pooblastila, da 
lahko odgovarja sam, brez da skliče komisijo? Želi pisni odgovor. 
 

Jožef Merkuš - Če kdo predlaga znižanje sredstev v proračunu, naj pripraviti predlog za reba-
lans (iz katere postavke se bo vzelo in v kakšni višini, in na katero postavko se bo uvrstilo) in to 
hitro zaradi investicij v teku.  
 
Na vprašanja Srečka Hvauca ne bo več odgovarjal. Demokratično se odloča, kdo bo v katerem 
organu. 
 
Rado Lobnik – poda mnenje glede imenovanj SPK v prejšnjem mandatu. Glede znižanja NUSZ 
je povedal, da se naj vzame od tam, kamor se je dalo – torej iz proračunske postavke Športna 
društva – financiranje zaposlenih. 
 
Srečko Hvauc - ni razumel Jožefa Merkuša, ali gre za pobudo, replika ali vprašanje. 
 
Jožef Merkuš – odgovori da je dal je pobudo, kako naj ravnajo, ko pripravijo predlog. Če se po-
viša ena proračunska postavka, se mora vzeti iz druge proračunske postavke. 
 

Dr. Marko Soršak se vsem zahvali za udeležbo in zaključi sejo bo 18.10. 

 
 
Zapisala-po posnetku:                                                   
Neva Dolgoš                       
                                                                                       
                                                                                       Občina Hoče - Slivnica 
                                                                                      Dr. Marko Soršak, župan                  

                                                                                         
               
 


